
Arsmelding UL Heimhug 2017

UL. Heimhug er eit frilyndt lag som ønskjer å skape engasjement og eit levande lokalmiljø.

I året 2017 har dette vore aktivitetar i Ljosheim:

Utleige:

Totalt gangar har huset vare utleidd;

8 gongar til festbruk.

3 gongar til barnebesok/bursdag

2 gongar til dåp

2 gongar til konfirmasjon

Fast bruk av huset:

Styremøte for UL.Heimhug (6 stk.).

HUK (Klubben legg sjølv fram sitt bruk av huset).

Øvingslokale for Hjelmås-revyen

Hiphop barn/unge v#ren 2017

Zumba/styrke varen 2017

Teatergruppe Lindås kommune, v/Kristin (starta haust 2017)

Anna bruk av huset:

Pub (revy hadde ein pub vinter 2017, og styret hadde ein pub i samband med sumardag, samt Standup-

pub med ulike aktorar og Roar Brekke som konferansier, 11.11.17.

Faste aktivitetar i regi av ungdomslaget:

Treningsglede i Storstova

Hiphop for 4-7 klasse

Hiphop for ungdomsskulen

Musikaldans p? folkehgskulen for ungdom haust 2017

Barneteater for 3-7 klasse

Aktivitetar styret har vore medverkande i:

V@rdugnad / Sunshine-party (03. 0g 05. April 17)

Sumardag på kaien 19. juni. Ein knallkjekk familievenleg dag med fiskekonkurranse og fleire aktivitetar

som fiskedam, ansiktsm&ling, skattejakt, samt dans fr% hiphop-jenter.
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4.11.17: MGP-jr arrangement i Storstova med moteaktivitetar, organisering, opp- og nedrigging av

arrangementet.

Julemarknad (19.11.2017).

Anna:

Forfatta søknad (p rim!) til Kulturrådet sin inspirasjonspris. Rimet gjekk ikkje heim, me fekk inga pris.

Ungdomslaget forfatta eit innspel til Lindås kommune sin alkoholpolitiske plan.

Me freista Spleisa etter stolar, fekk ikkje all verdas respons på det..

10.juni, familiedag I Storstova. Hadde stand, danseworkshop og nokon deltok på scena om kvelden

(revy)

Huset har jamleg vore sett til og stelt med då det har vore reinhaldsliste som tek for seg vask minst kvar

14 dag.

Husastyret - eit treeinigheit beståande av Yngve Fyllingen, John-Ole Sandvik og Jørgen Ånensen. Dei har

stått på med alt frå å mala hus til å fanga mus. Me er veldig takksame og imponert over dugnadsviljen

til desse karane! Dei legg fram ei eiga årsmelding for dugnadsarbeidet: 2017 (vattenlekkasje i tak ved

herretoalett) fundert på kva me skal gjera med golv - denne saka er framleis på vent, fiksa bereder som

ikkje alltid gjer varmt vann, montert nytt blandebatt på herretoalett, skifta lyspærer, set inn ventiler i

uthus).

Prøvde å få i gang Leikarring saman med ungdomslaget på Fammestad, ingen barn frå 5915 meldte si

interesse.

Sittande styre i 2017:

Leiar
Nestleiar
Skrivar

Kasserar
Utleigeansvarleg og treningsansvarl

Vaksenkontakt HUK
Styremedlem
Revy representant
HUK representant ungdom

Christine-------------
LiIiian----------
Rake I-----------
Kristine----------

eg Annette
May-Grete---------
Øyvind-------------
Kr ist in

?

Kasserar revy: Elisabeth/Solgunn (overgang) Kasserar HUK:Pernhild Revisor:Mary og Kari.

Valnemda: May-Grethe,

Husastyret:Yngve, Jørgen, John-Ole.

Studieleiar:Anne Rose IVI.Westervik

Referent: Christine Westervik


